
V měsíci březnu byla naplánována spousta různých akcí. Nakonec se jich 

uskutečnilo pouze několik v první polovině měsíce.  

3. března byli žáci 4. a 5. tříd na besedě o animovaném filmu v místním kině.  

Žáci 9. tříd se velmi těšili na 6. březen, konal se totiž jejich absolventský ples. 

Přípravy probíhaly několik týdnů a zapojili se deváťáci i pracovníci školy. Ples se 

velmi vydařil, líbil se absolventům školy i široké veřejnosti. Nikdo netušil, že to 

byla na dlouho poslední akce. 

Zde jsou bezprostřední hodnocení žáků 9. tříd:  

Náš báječný absolventský ples 

V letošním 9. ročníku nás mimo jiné čekal 

absolventský ples, který se konal 6. března 

v Kulturním domě Cristal. Plesu se účastnily 

obě deváté třídy 9. A a 9. B spolu se svými 

třídními učitelkami. Přípravy na ples se konaly 

několik měsíců předem a trénovalo se každou 

středu odpoledne po vyučování. Nacvičovala se 

polonéza a valčík. Tančení nebylo povinné a já 

jsem se ho nezúčastnil. 

Čekání na samotný ples uteklo jako voda a nastal den D. Byl pátek 6. 3. a my jsme se ten den 

učili jen první dvě vyučovací hodiny. Potom jsme se obě třídy přesunuly do Kulturního domu 

Cristal na „generálku“. Nacvičovalo se předtančení polonézy a valčíku, slavnostní stužkování 

žáků a na závěr třídní vystoupení. Po skončení nácviku jsme se někteří vrátili do školy na oběd 

a jiní odcházeli domů.  



Doma jsme si odpočinuli a pak se začali připravovat na náš velký večer. Na ples jsme měli přijít 

v 19 hodin slavnostně oblečení. Kluci v černém obleku s bílou košilí a černým motýlkem. Holky 

měly krásné bílé šaty a pěkné účesy, ve kterých jim to ohromně slušelo. Zanedlouho za námi 

dorazili i naši rodiče, s některými i prarodiče a sourozenci. Měli jsme předem zakoupené 

místenky, a proto jsme všichni zabrali svá 

místa s pěkným výhledem na taneční parket. 

Celý kulturní dům byl krásně vyzdoben 

barevnými balonky. Po chvíli začal nástup 

dvojic na slavnostní předtančení, nejprve byla 

polonéza a potom valčíku. Tanečníků byl plný 

parket a všem to moc slušelo. Myslím, že 

vystoupení se podařilo skvěle a mělo velký 

úspěch! Následoval nástup nás všech na 

slavnostní stužkování paní starostkou 

a panem ředitelem. Stužkování probíhalo 

jednotlivě. Poté tančili všichni absolventi se 

svými rodiči, holky s tatínky a my kluci 

s maminkami. Později ještě měla každá třída 

svoje vlastní vystoupení a za 9. A zazpívala 

sólo Natálie Kozáková.  

V průběhu večera z každé třídy dva žáci 

přednesli proslov, který jsme připravili 

zábavnou formou o tom, co jsme spolu prožili a co se událo od 1. do 9. třídy. K tomu se také 

promítalo video na velkém plátně na pódiu. Jako hosté na plese vystupovali malí desetiletí 

tanečníci z brněnské Komety, kteří byli úžasní! Rovněž zde byla bohatá tombola a o půlnoci se 

ještě losovaly hlavní výhry. Hlavní výhru, kterou byl kávovar, vyhrál náš spolužák Honza Burian. 

I na nás se usmálo štěstí a vyhráli jsme tři 

menší ceny. Nahoře v 1. patře byl připravený 

zábavný fotokoutek, kde jsme se mohli na 

památku vyfotit. Celým večerem nás 

provázela skupina Kulomet, která hrála 

naprosto skvěle. Taneční parket byl totiž stále 

plný. Ples moderovali Karolína Hajdinová 

a Tomáš Dolníček z osmé třídy. Celý průběh 

plesu natáčeli kameramani a fotilo se. Už se 

moc těším na záznam plesu na kabelové 

televizi.  



Myslím si, nejenom za sebe a svoje rodiče, že celý ples se nám velmi vydařil. Ještě dlouhou 

dobu bude pro mě nezapomenutelným zážitkem. Užili jsme si ho nejen my absolventi, ale také 

naši rodiče, prarodiče, sourozenci a kamarádi. Věřím, že se líbil i všem učitelům, panu řediteli, 

paní starostce a vůbec všem těm, kteří se přišli podívat. Největší dík patří paní učitelce 

Folvarčíkové za jeho organizaci. 

Adam Dobrovolný, 9. B  

Školní časopis Rosník 

Náš báječný absolventský ples 

Na naší škole je zvykem, že každý rok mají žáci devátých tříd absolventský ples. Teď konečně 

přišla řada i na nás. 

Polonézu jsme začali trénovat už někdy 

kolem října, abychom to všechno stihli. Sice 

jsme na tanečních ani jednou nebyli všichni 

a několikrát jsme polonézu měnili, ale i tak 

to vyšlo. Zhruba týden před plesem jsme 

polonézu začali nacvičovat i v KD Cristal. 

 

V den plesu, tedy 6. března 2020, jsme se 

dopoledne sešli v Cristale, kde jsme si 

i s panem fotografem prošli celý program 

večera. Zabralo nám to docela dost času 

a domů jsme odcházeli kolem jedné 

odpoledne. 

A pak nastaly oficiální přípravy na ples. 

Vlasy, make up, nasoukat se do šatů  ̶  no, 

bylo toho opravdu dost, ale nakonec jsme to všechny holky zvládly a všem to moc slušelo. 

Sraz byl v 18.40 v Cristale. Všichni jsme se už nemohli dočkat a byli jsme nervózní z toho, jestli 

to všechno dobře vyjde. Ples začínal až 

o půl osmé, takže jsme měli ještě 

trochu času vypilovat ty nejmenší 

chybičky. 

Přišla půl osmá, ale hosté nebyli pořád 

všichni, tak jsme čekali zhruba do 

osmé. 

A je to tady. Začíná polonéza. Musím 

říct, že se nám to vážně vydařilo 

a nikdo to nepokazil. Hostům se to 



určitě také líbilo, protože nás odměnili velkým hlasitým potleskem. Po polonéze přišla řada na 

valčík.  

Poté došlo na stužkování absolventů. Měli jsme takový menší slavnostní nástup, rozdělený 

po třídách. Paní starostka a pan ředitel naší školy ještě pronesli pár slov a pak nás začali 

stužkovat. Všechno to šlo dobře, až na to, že nám dali špatné stužky, takže jsme si je pak 

s béčkem před focením museli prohazovat.  

Udělali jsme pár třídních fotek, 

odtancovali s rodiči a pak Simča 

a Bobík přednesli nás třídní proslov. 

Proslov se nám taky povedl a bylo 

vidět, že jsme si na jeho sepisování 

dali hodně záležet, dokonce se nikdo 

ani nezakoktal. 

Pak už nastala volná zábava. Za tu 

dobu jsme si stihli udělat několik 

fotek i ve fotokoutku, který byl 

nádherně vyzdoben balónky. Také jsme měli šanci se pobavit s bývalými spolužáky, kteří k nám 

už do školy nechodí. 

Celý večerní program doprovázela kapela Kulomet a musím říct, že hráli fakt dobře. Všichni 

jsme pod pódiem tancovali a zpívali. 

Nejlepší částí plesu ale byla naše „půlnoční“, tedy třídní vystoupení. Jako vystoupení jsme měli 

kompilaci tanečků na různé známé písničky z tik toku. A hlavně teda „horsis“, což je taneček, 

který jsme vymyslely s holkami minulý rok na našem třídním výletě v Děčíně pod mostem. 

Všichni jsme si to naše vystoupení maximálně užili a dali do toho všechno. Diváci nám tleskali 

do rytmu a nakonec poděkovali obrovským potleskem.  

Posledním 

oficiálním bodem 

na programu bylo 

vylosování 

výherců tomboly, 

kterého se ujala 

paní učitelka 

Vladíková. No, 

nikdo ze třídy 

štěstí neměl a nic 

nevyhrál, ale 

hlavní bylo, že 

jsme si to užili. 



Měli jsme veliké štěstí, že se ples konal ještě před zákazem pořádání různých akcí nad 30 lidí. 

Stihli jsme to na poslední chvíli. 

Zuzana Hrošovská, 9. A 

Náš absolventský ples 

Byl pátek 6. 3, pro všechny z nás dlouho očekávaný a takový trochu „Den D“. Večer se totiž stal 

náš absolventský ples, kde jsme sklidili všechnu slávu my, obyčejní líní deváťáci. Už od rána 

jsme byli napjatí, sice jsme se ještě první dvě hodiny učili, ale věděli jsme, že se to pomalu blíží. 

Potom, co jsme procvičili látku ve fyzice a chemii, jsme se vydali svižným krokem do Cristalu, 

kde jsme začali naostro nacvičovat celý program plesu (tedy ten, co se týkal nás). Největší 

prostor zabrala polonéza, tu jsme stihli projet tak tisíckrát, jak jsme pak s ostatními spočítali. 

Samozřejmě jsme si zatancovali i valčík, dokonce jsme se ještě stihli ztrapnit s našimi ve třídě 

nacvičenými tanečky.  

Po všech možných nácvicích jsme se rozutekli ze školy domů, kde už jsme se všichni začali 

připravovat na večer. Co se týče mé přípravy: umyl jsem se, nachystal oblek a pak zbytek 

odpoledne hrál hry. Byl jsem sice nervózní, ale stejně jsem si hraní neodpustil. Něco na této 

aktivitě je velice uklidňující. 

Večer přišel sakra rychle, ani jsem si to neuvědomil, a už jsem 

skoro nestíhal, což určitě vůbec nebylo proto, že se mi povedlo 

několikrát si špatně obléct část obleku. Když jsme se všichni 

konečně seskupili v Cristalu, dostali jsme pár pokynů a ještě si 

naposledy vyzkoušeli polonézu a valčík, což bylo v naší plné 

společenské výzbroji úplně něco jiného než dopoledne. 

Napětí se stupňovalo 

s přeplněným sálem, ale my 

jsme nakonec vše úspěšně 

zatancovali a pak si užili ples. 

Každý dělal něco jiného, někteří 

se fotili jako o život, jiní vedli živé 

rozhovory se všemi známými 

i neznámými a někdo jen prostě tancoval a byl rád, že večer 

prozatím přežil.  

V pondělí přišli všichni do školy plní zážitků, všude bylo o čem 

mluvit. Taky jsme si vesele dělali srandu z Číny a jejího 

netopýřího koronaviru, to jsme ale ještě nevěděli, že to za 

malou chvíli bude i náš problém. Alespoň že nám vyšel ten ples. 

Adam Petrčka, 9. B 



Čtenáři z 5. B 

Víte, že byl měsíc březen? Určitě víte. Ale víte také, že březen je označován jako měsíc čtenářů? 

My ano! A protože jsme třída více či méně zapálených čtenářů, rozhodli jsme se Vám přiblížit 

Vám naše čtenářské aktivity.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ještě si všichni nestihli popovídat o svých zážitcích z plesu 

a přišla nová událost, která zpřeházela životy všem. Již od 

února ve všech třídách visela upozornění o zvýšené hygieně 

z důvodu šíření koronavirové infekce. Bohužel počet 

nakažených nemocí COVID-19 v ČR rostl, proto vláda 

přistoupila k razantnímu řešení a od středy 11. března 

uzavřela veškeré školy.  

Právě na začátku března jsme navštívili 

Městskou knihovnu v Rosicích. Paní knihovnice 

si pro nás připravily program s názvem „První 

stránka“. Seznámili jsme se s novými knihami 

a představovali jsme je svým spolužákům. 

Některé knihy jsme si také hned půjčili domů. 

A literaturu poznáme i z jiných úhlů. Již 

na podzim jsme se velmi pobavili u scénického 

čtení – LiStOVáNí z knihy Manolito brejloun. 

Někteří z nás si potom knihu i přečetli. 

V samotné školní výuce v rámci českého jazyka 

čteme z čítanky, ale také z časopisů. Mezi 

našeho favorita patří časopis 21. století JUNIOR, 

kde je mnoho zajímavých a také poučných 

článků. Rádi si počteme i o tom, co se děje 

přímo u nás v Rosicích z Rosy nebo Rosníku. 

Naší nejoblíbenější aktivitou jsou však čtenářské 

dílny, kdy čteme ze svojí vlastní knihy přinesené 

z domova. Přečteme si vždy všichni společně 

nebo ve skupinách rozebíráme a bavíme se 

o tom. 

A protože čteme opravdu rádi, připravili jsme 

pro čtenáře v naší věkové kategorii žebříček 

deseti nejlepších knih, plus jeden bonus. 

 

DESET NEJLEPŠÍCH KNIH 

PLUS JEDEN BONUS 

1. Série Kočičí válečníci 

2. Gump: Pes, který naučil lidi žít 

3. Simonův kocour 

4. Série Zákon smečky 

5. Série Barry Trappney 

6. Charlie: Kotě, které zachránilo život 

7. Ferda Mravenec 

8. Série Deník malého poseroutky 

9. Série Soví kouzlo 

10. Oprsklovi 

       +bonus: Série Harry Potter 



 

 



 

 

 



Ve středu 11. března se sešli všichni zaměstnanci školy ve školní jídelně na důležité 

poradě. Situace byla pro nás zcela nová, nicméně jsme počítali s tím, že uzavření 

škol bude krátkodobé. Vedení školy stanovilo, že všichni učitelé musí zajistit úkoly 

pro žáky na následujících 14 dnů. Úkoly budou žákům distribuovány 

prostřednictvím webových stránek tříd a školy. Další porada pak byla naplánována 

na pondělí 16. března. Učitelé měli pracovat na pracovišti, měly probíhat schůzky 

předmětových komisí, motivační pohovory, učitelé se mohli věnovat třídění 

výukových materiálů nebo úklidu v kabinetech. Bohužel téměř nic z toho se nám 

nepodařilo splnit. Epidemiologická situace se zhoršovala u nás i v dalších 

evropských státech a počty nakažených v jednotlivých zemích rostl. Ve čtvrtek 

12. března byl vyhlášen nouzový stav a následovala celá řada opatření proti šíření 

infekce, která značně omezovala běžný život, byly uzavřeny státní hranice, 

uzavřely se téměř všechny obchody s výjimkou potravin, drogerií a lékáren, bylo 

zakázáno se shromažďovat, bylo nařízeno nosit roušky… Život v Česku se prakticky 

zastavil. Také školní budova osiřela a učitelé stáli před velkou neznámou  ̶  výukou 

na dálku. Bylo potřeba žákům nejen zadávat úkoly, ale na dálku zprostředkovat 

celou výuku.  

Jak se cítili žáci po prvním týdnu doma? Zde jsou jejich bezprostřední reakce žáků 

9. tříd: 



 Jak jsem prožil týden plný zvratů 

Pro tuto práci jsem se rozhodl, protože mi přišla nejvíce zajímavá. Budu trochu popisovat své 

myšlenky a události, které se staly od pondělí až do doby pár dní po vyhlášení karantény. 

Vše to začalo v pondělí ráno, kdy jsem se probudil jako každý jiný den. V hlavě mi ještě kolovalo 

spoustu zážitků z našeho plesu, kde jsme si užili spoustu zábavy a prožili spoustu pro nás 

nových zážitků, které v našich vzpomínkách zůstanou navždy. 

Druhý den však vše začalo. Už ráno jsem měl domněnku, že na dnešku je něco jiného, akorát 

jsem nevěděl co. Je to jeden z těch pocitů, kdy víte, že se něco stane, a jen čekáte, až to na vás 

někde vyskočí. Ranní výuka probíhala v pořádku, ale o přestávce po čtvrté hodině jsme se 

dozvěděli informaci o zavírání škol na dobu neurčitou. V tu chvíli jsme se všichni radovali, že 

nebudeme muset chodit do školy, začnou prázdniny, žádné úkoly a plno zábavy venku 

s přáteli. Začala však hodina a někteří spolužáci začali být trochu nervní, protože si uvědomili 

příčiny těchto takzvaných prázdnin. Šíření viru, což znamená žádné chození ven, jak měli 

v plánu. Místo toho budou zavření doma a jediné, co na ně bude čekat, je nuda. Jenže pro nás 

kluky tomu tak nebylo. Vše, co bylo v našich hlavách, bylo společné hraní počítačových her, 

u kterých se můžeme bavit a žertovat, jako bychom stáli vedle sebe. 

Kdybych měl říci sám za sebe, tak pro mě by se nic moc nezměnilo. Trávení času doma čtením 

knih, hraní videoher s ostatními a vyjížďky ven na kole prostě patřilo do mé každodenní 

náplně. A takhle to i pokračovalo prvních pár dní do doby, kdy se po celé České republice 

vyhlásila karanténa. I když nejsem typ, který chodí každý den ven, chození ven je pro mě jako 

čištění mysli, kde nemusíte myslet na věci, které vás obtěžují, jen to ze sebe smetete a už se 

k tomu nevracíte. 

Prvních pár dní to bylo docela v pořádku, jenže jak už se říká, nikdy nevíte, jak moc vám něco 

chybí, dokud tu věc neztratíte. 

V tuto dobu má člověk hodně času se nad sebou zamyslet. Chci opravdu trávit čas nad věcmi, 

které nic nepřinesou? Jasně, že téměř každému chybí ta věc, která by ho popostrčila k tomu, 

aby něco dělal. Zjistil jsem, že mi chybí obyčejný řád. Proto si aktuálně tvořím rozvrh, který 

bych mohl a i měl dodržovat.  

Chodit spát a vstávat v určenou dobu, snídat normální snídani, cvičit, dělat věci do školy, číst 

si knihy a v hrách se zaměřit více na myšlení, co bych mohl zlepšit, abych neopakoval tu jednu 

hloupou věc pořád do kola jako na běžícím páse. Osobně si nejsem jist, jestli to opravdu vše 

dodržím, ale pokud je člověk v karanténě, jako jsme my teď, tak by se měl zaměřit na věci, 

které mu pomohou, posunou ho dál, a ne jenom přežít tuto dobu, než se vrátí vše do normálu. 

David Stehlík, 9. B 

Jak jsem prožila týden plný zvratů 

Minulý týden v pondělí vše začalo jako obyčejně každé pondělí, vstala jsem, šla jsem do školy, 

kde se pořád řešil ples, který byl opravdu nezapomenutelný, a moc jsme si ho všichni užili. 

První neobvyklá věc se stala, když nám oznámili ve škole, že nebudeme mít odpolední 



vyučování, což se mnohokrát nestává, ale všichni jsme byli rádi, že máme celé odpoledne volno 

a nemusíme se vracet do školy. 

Úterní ráno, jsem šla do školy poněkud rozladěná, jelikož jsem se dívala na zprávy a nelíbilo se 

mi, že spousta Čechů jezdí v této situaci, když se ve světě objevil neznámý vir, do zahraničí 

na lyže, do právě v tu chvíli nejzasaženější země Evropy – Itálie. Hodiny ve škole utíkaly, ale 

po třetí hodině se stalo něco opravdu nečekaného. Začalo se mluvit o tom, že se mají uzavřít 

všechny školy v České republice. Šla jsem se podívat na chodbu, když vtom jsem viděla zástup 

dětí u dveří našeho pana ředitele, kteří po sobě pokřikovali, jestli budou nebo nebudou chodit 

do školy. Radši jsem se vrátila do třídy, když jsem se posadila na místo, abych se napila, 

z našeho školního rozhlasu začal mluvit hlas pana zástupce. V naší třídě se okamžitě rozhostilo 

ticho a každý poslouchal, jaké dostaneme informace ohledně zavření škol. Pan zástupce 

oznámil, že od tohoto úterý jsou zavřené školy pro děti až do odvolání, a tak nemůžeme chodit 

do školy. Naše třída se začala radovat a křičet, jak je to úžasné, ale má první myšlenka byla, co 

příjímací zkoušky na střední školy, jak to opatření bude dlouhé, jak bude vše fungovat, měla 

jsem najednou hlavu plnou různých, divných pocitů. Samozřejmě jsem měla taky radost, že 

budu mít prázdniny, budu moct chodit později spát a později vstávat, vypadalo to suprově. Ale 

jakmile jsem viděla ve čtvrteční ráno tu hromadu učení a úkolů, které musíme vypracovat, 

chtělo se mi radši zase chodit do školy. 

A tak každé ráno vstávám kolem deváté hodiny, a pak najíždím na úkoly. Po obědě se chodím 

většinou proběhnout na zahradu a zahraji si každý den s tátou a sestrou badminton, takový 

malý souboj . Odpoledne se také věnuji svému králíčkovi, snažím se mamce pomáhat 

při vaření, což mě moc baví, a taky jí občasně pomáhám s šitím roušek. 

Dnes jsme už devět dní doma, a já už bych ráda zase chodila do školy, bez toho aniž bych se 

ohlížela na dezinfekci a roušku. Ráno jsem vstala, udělala jsem si úkoly, dnes jsem se věnovala 

matematice, která mě opravdu zmohla, protože jí bylo moc. O přestávkách, které si dělám, 

jsem si buď hrála se sestrou, nebo jsem sledovala zprávy, nebo uklízela, protože teď je za mě 

čistota a pořádek velmi důležitá věc. No a odpoledne jsem se zase začala věnovat učení, 

konkrétně českému jazyku, abych dodělala tuto slohovou práci. 

Doufám, že budeme všichni zdraví, a že bude zase brzy vše dobré. 

Natálie Kozáková, 9. A 

Prožití korona prázdnin 

V pondělí 9. 3 jsme přišli do školy plní zážitků z plesu s tím, že teď už nás nebudou týrat na 

tanečních. V úterý asi tři minuty před třetí hodinou jsme zjistili, že se nejspíš budou zavírat 

školy. Hodina chemie tím pádem nevypadala podle představ paní učitelky, protože jsme 

s děvčaty neřešily skoro nic jiného. Paní učitelka říkala, že se nic zavírat nebude, že je to 

hloupost a že ať dáváme pozor. Paradoxem bylo, že asi přestávku po tom se z reproduktorů 

na stěnách ozvalo, že musí naši základní školu zavřít, protože to vláda vyhlásila. Nevěděla jsem, 

jestli mám být šťastná nebo naštvaná. Na jednu stanu je to super, protože nebudeme chodit 

do školy. Na druhou stranu je to hrozné, protože jsem věděla, že se nedokopu k učení. 



Den na to jsem měla jet na trénink. Seděla jsem v trolejbusu, když  vtom mi mamka zavolala, 

že je to můj poslední trénink až do odvolání, já jí odvětila, že jsem nic neprovedla, že nevidím 

důvod mi to zakazovat. Poté jsem ale zjistila, že je to další ochranné opatření vlády. 

Na tréninku jsem se dozvěděla, že je to opravdu náš poslední trénink do doby nedohledné. 

Od trenérky jsme dostaly papír s posilováním. Trošku jsem si věřila, že budu posilovat. 

Ve čtvrtek jsem vstala s úplnou nechutí něco dělat. Mamka mě donutila se učit, to ale dopadlo 

tak, že jsem si sedla ke stolu, otevřela jsem si počítač, našla jsem si stránky školy a tím to 

skončilo. Pořádně učit jsem se doteď nezačala, vždy si opíšu pár zápisů a tím to skončí. 

S posilováním to moc nevyšlo. Začala jsem posilovat až druhý týden. Do teď mě vše bolí.    

Z nudy jsem začala číst novou knížku. Je o cestování. Napsal ji Ladislav Zibura. S kamarádkou 

jsme řešily, jestli nám odloží přijímací zkoušky nebo ne. Nikdo teď neví, jak to bude. Do školy 

prý půjdeme až v červnu možná taky později. Někdo říká, že bychom mohli chodit do školy 

o prázdninách. Ale já si myslím, že když nám učitelé posílají domácí práci, že to tak prostě 

nebude. V tomhle období bych chodila do školy tak ráda, jako když chodím spát. 

Když je ta karanténa, tak mi chybí pohyb. Máma mi logicky zakázala chodit ven. Rodiče pořád 

nechtějí nakoupit zásoby, že prý je to zbytečné. Já si nemyslím, že by to bylo zbytečné, protože 

nikdy nevíte, co se může stát. Je pravda, že jsme s bratrem tak nenasytní, že bychom ty zásoby 

hned pojedli. 

Taky jsem začala péct. Upekla jsem cheesecake, který mi popravdě vůbec nechutnal. Možná 

to bude tím, že jsem tam zapomněla dát vajíčka, a tak jsem vytáhla z trouby dort, který se pekl 

už dvacet minut. Těsto bez korpusu jsem kydla zpátky do misky a přidala jsem tam čtyři vajíčka. 

Těsto nezměnilo pouze konzistenci, ale i barvu. Protože ten tvaroh byl teplý, a já ho zamíchala, 

s velikou radostí se srazil. Na konečném výrobku byly tyto chyby poznat. Ostatní říkali, že to 

není tak hrozné, ale podle mě to říkali jen z lítosti. Taky jsem pekla perníkovou buchtu 

s citrónovou polevou. Ta už chutnala i mně. Chystám se upéct sušenky. Uvidíme, jak dopadnou 

ty. Pozitivní je, že když se nudím, tak jsem začala malovat. Což znamená, že už mam jeden 

obraz ze tří do výtvarné výchovy. Občas pomáhám mamce doma. Sice ne moc, ale i ta trocha 

se počítá. Jediné, co mi zbývá, je sledovat televizi nejen kvůli zprávám, ale také protože tam 

jede pořad o přijímacích zkouškách. Nikdo neví, jak ani kdy tohle celé skončí… 

Karin Viceníková, 9. B 

Školní časopis Rosník 

 

 

 

 

 

 



 

 

Když už škola doma, tak se vším všudy! Děkujeme šikovnému třeťáčkovi za bezva model! 

Příjemný start do nového týdne  

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 



 


